
東華三院馬振玉紀念中學 

活動通告 063/23-24 

模擬飛行精英培訓課程 

敬啟者： 

 

有見  貴子女有興趣於 STEAM學科的研習，本校將培訓有能力的學生參加由超級引擎扶青社及國

際專業無人機學會主辦之「2024 全港校際模擬飛行挑戰賽」，並於比賽前舉辦培訓工作坊。計劃目的

旨在透過認識模擬飛行，讓學生掌握飛機操縱及航空技巧等 STEAM知識，並讓學生從體驗中學習軟技

能(soft skills)如團隊合作、溝通技巧等，從而提升學生的未來技能(future skills)。培訓日期如下： 

 

日    期 ： 22/11(三)、29/11(三)、5/12(二)及 13/12(三) 

活 動 時 間 ︰ 下午 4:00 – 下午 6:00  

活 動 地 點 ： 本校 STEAM室 

 

請於十一月二十日(星期一) 將已填妥之回條逕交班主任，以便統籌辦理。如對上述活動有任何疑

問，請致電 2443 9899與林慧聰老師或羅培嘉老師聯絡。 

 

此致 

貴家長 

東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 

 

 

 

_______________________謹啟 

                                                              (陳妙霞) 

二零二三年十一月十七日 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

                                  東華三院馬振玉紀念中學                     班號：        

活動通告 063/22-23 

模擬飛行精英培訓課程 

敬覆者： 

本人為         班學生                   之家長，已知悉上述通告之安排，回覆意向如下：      

  同意敝子弟參加模擬飛行精英培訓課程。同時，定當督促敝子弟於參加上述活動時，必須遵從負責老 

 師之帶領及指導。 

 
   不同意敝子弟參加上述課程。 

 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

 家長簽署：                  

 家長姓名：                  

二零二三年     月     日 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Activity Circular 063/23-24 

Flight Simulation Elite Training Course 
 

17th November 2023 
 
Dear Parents 
 

For students who are interested in studying in STEAM subjects, we are going to train those capable ones to 
participate in the "2024 Hong Kong Inter-School Flight Simulation Competition" organized by Rotaract Club of 
Super Engine and IUASA. The purpose of the project is to enable students to master STEAM skills, such as 
aircraft control, aviation skills, and to enable students to learn soft skills, including teamwork and 
communication skills from the experience, so as to enhance students' future skills. The pre-match training 
sessions are listed as follows: 
 

Date : 
November 22, 29 (Wednesday) 
December 5 (Tuesday), 13(Wednesday) 

Time : 4:00 pm – 6:00 pm  

Venue : STEAM Room 

 
Please return the signed reply slip to the class teacher on 20th November 2023 (Monday). Please feel free to 
contact Mr. Lam Wai Chung or Mr. Law Pui Ka on 2443 9899 if you have any questions. 
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
Chan Miu Ha 
Principal 
  

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 
 


